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Vragen van de 
Kamerleden Jasper van 
Dijk en Ronald van Raak  
 
 
Hierbij zend ik u, mede namens de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijkrelaties mevrouw dr. 
ter Horst, het antwoord op de vragen van de Kamerleden Jasper van Dijk en Ronald van Raak (SP) van 
uw Kamer inzake de Code goed bestuur universiteiten. 
 
 
De vragen werden mij toegezonden bij uw bovenaangehaalde brief met kenmerk 2060708090 
 
 
De minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
 
 
 
 
 
dr. Ronald H.A. Plasterk  
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blad 2/2 

Antwoorden op de schriftelijke vragen van de Kamerleden Jasper van Dijk en Ronald van Raak van de 
Tweede Kamer der Staten-Generaal aan de minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
(ingezonden d.d. 22 februari 2007, kenmerk 2060708090) 
 
 
1. Vraag: Wat is uw oordeel over de ‘Code goed bestuur universiteiten’? 

Antwoord: Ik waardeer het initiatief van de VSNU om een branchecode op te stellen. In zijn 
algemeenheid ben ik positief over de code. Voor wat betreft het topinkomensbeleid van de VSNU 
zoals beschreven in de Code goed bestuur en topinkomens verwijs ik u naar mijn antwoord op 
vraag 2. 

2. Vraag: Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat de code met betrekking tot de bezoldiging van 
bestuurders geen rekening houdt met de ‘Balkenende-norm’, waarbij het inkomen van de Minister-
President geldt als maximumsalaris in de publieke sector? 2) Zo ja, wat gaat u hiertegen 
ondernemen? 
Antwoord: Zoals in het coalitieakkoord is beschreven heeft het kabinet het voornemen om voor de 
inkomens in de publieke en semi-publieke sector het inkomen van de Minister-President als 
maximumnorm te laten gelden. Aangezien ook het vorige kabinet deze koers al had ingezet, vind ik 
het spijtig dat de VSNU geen rekening heeft gehouden met een maximumnorm. Ik zal hierover met 
de VSNU in overleg treden. Het vorige kabinet heeft de commissie Dijkstal gevraagd te adviseren 
over de reikwijdte van een normering van topinkomens in de publieke en semi-publieke sector. 
Voor ik verdere stappen onderneem, wacht ik het advies van de commissie Dijkstal af. 

3. Vraag: Vindt u het argument dat universiteitsbestuurders meer moeten kunnen verdienen dan de 
Minister-President, indien daarmee goede bestuurders kunnen worden “aangetrokken en 
behouden” aanvaardbaar? Zo neen, wat gaat u hiertegen ondernemen? 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 2. 

4. Vraag: Hoe oordeelt u over het feit dat 53 bestuurders, beleidsmakers en professoren van de 
universiteiten vorig jaar meer dan 158.000 verdienden? 3) Gaat u een voorstel doen om deze 
salarissen in de toekomst in overeenstemming te laten zijn met de Balkenende-norm? 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 2. 

5. Vraag: Bent u bereid om te overleggen met de Vereniging van Universiteiten (VSNU), met als inzet 
dat de Code goed bestuur universiteiten in overeenstemming wordt gebracht met de Balkenende-
norm en het coalitieakkoord? Zo neen, waarom niet? 
Antwoord: zie het antwoord op vraag 2. 
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